



## **REFERAT KG RIK**

Dato: 8. mai 2018, kl. 21.00-21.15  
Sted: Telefonmøte (Skype)

Innkalt: Morten R. Larsen (MRL), Roar Kjønstad (RK), Heidi Tokstad (HT), Åse M. Lura (ÅL)

Forfall: Terje Hammerseng (TH), Trond-Egil Groth (TEG), Jostein Håland (JH)

### **Saksliste:**

**Sak 41/18** Referat fra møte 11.04.18  
Godkjent

**Sak 42/18** Post/orienteringssaker

- Epost - FCI – deltakelse VM – bosted – lagt ut FB - TO
- Epost - FCI – frister IPO VM – se VM - TE
- Epost – NSCHK Fredrikstad – IPO FH NM – se NM - TE
- NKK – kopi – forespørsel møte POD – se NKK - TO

**Sak 43/18** Saker hos NKK

1. Møte NKK/KG/POD. Gjennomført et bra møte 17/4. Mottatt kopi av korrespondanse med POD. Bedt om møte mai/juni.
2. Oppdatere lister på WEB (dommere, figuranter, instruktører) – NKK sende ut skriv

**Sak 44/18** Regelverk  
2 bidrag mangler, levere snarest. Se på første «totalutkast» neste møte. **MRL** syr sammen.

**Sak 45/18** NM

- IPO NM – Alme – lagt inn i terminlisten - sende inn info om dommere og figuranter til godkjenning
- IPO FH NM – venter på endelig tilbakemelding fra NSCHK avd Fredrikstad, tidspunkt november 2018

**Sak 46/18** VM  
**RK** «foreløpig» lagleder, melder på Norge innen fristen.

**Sak 47/18** Handlingsplan/Budsjett 2018  
Dommersamling – HT sjekket priser m.m. Best Western Hotel Gardermoen beste alternativ.  
Lagt inn foreløpig booking. **MRL** sender budsjett til godkjenning hos NKK.

**Sak 48/18** Eventuelt

- Neste møte 4. juni 2018 kl. 21.00 Skype – **MRL** innkalling

Referent MRL - 090518